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BG office, a service provider of one-stop office furniture fit-out
毕戈家具，一站式办公家具服务提供商

Foshan BG office furniture Co., Ltd. is committed to personalized and premium office space solutions. The product range covers office 
table, meeting table, workstation, file cabinet, reception, etc. 
佛山市毕戈家具有限公司致力于个性化、高端的办公空间解决方案。产品涵盖办公桌、会议桌、工作位、文件柜、前台等。

BG office, a powerful office furniture manufacturer
毕戈家具，实力办公家具制造商

Established in 2015, we’re a company with the abilities of designing, manufacturing, selling, marketing and having export qualification. 
Our factory is located in Xiqiao, Foshan, with a production plant of 10000 square meters and 60 employees, equipped with mature 
melamine and metal production lines. Annual production capacity reaches 300 containers.
成立于2015年，我们是一家集设计、生产、销售、营销为一体的公司。工厂位于佛山西樵，厂房面积约10000平方米，员工60人，拥有成熟的板材和
五金生产线。年产量达300个集装箱。

BG office, creates excellent workspace.
毕戈家具，创造卓越的办公空间

We create better workspace in an environmental-friendly way and always devote to better quality details. The raw materials reach E0 
level with the feature of high density, strong nail holding power and scratch proof. 
我们以环保的方式创造更美好的工作空间并始终致力于做好产品质量细节。E0级板材，密度高，握钉力强，防刮。






















